

## 裁线机（独立型、联动型）

产品名称	裁线机（独立型、联动型）
公司名称	林上峰
价格	.00/个
规格参数	品牌:江新机械 型号:独立型、联动型 电源电压:380V
公司地址	中国 江苏 常州市 武进区
联系电话	86 0519 88520878 15161138838

## 产品详情

品牌	江新机械	型号	独立型、联动型
电源电压	380V	主轴方向	可选
适用线径	4.0-10（圆线型）（mm）	步序记忆容量	详见下文

本机配放线机、张力架，也可单独适用。切断能力范围：圆形线 4.0mm- 10mm，平型线线厚2.0mm-4mm × 宽5.0mm- 10mm，主马力使用进口马达，裁线速度可达每分200m，每分最高150条。输送机的长度可根据客户需求设定。本机最大特点是在运转过程中连续裁线。专门适合高速，省人化子裁线工作环境，省时省力高效，必能适合您工作之需求。

we can singlely use the pay-off and tension twist machine set, scope: round wire: 4.0mm- 10mm, parallelism wire: 2.0-4mm × w5.0mm-10mm, prime motor are imported, cutting speed is 200m as per minute, 150 strips per minute, length of transporter can be according to the customer 's need ' s, the important feature about this machine is that can be cutting continually, it is especially suit to save time and humal resources working environment in order to satisfy your needs.

常州市江新机械有限公司是一家专业从事电线、电缆机械设备研发、设计、制造于一体的现代化企业，公司的前身为东莞三新机械有限公司，公司从事电线、电缆设备行业已有近二十年，积累了丰富的实践经验。本公司不但拥有一些稳定而经验丰富的专业技术团队，而且及时引进欧美、日本等地的先进技术。在设备零配件及电气产品的选配上更是精益求精。截止到目前，本公司已成功开发了网线成套设备、物理-化学发泡生产线、特种电缆（氟塑料）生产线等。经用户使用后均得到用户的一致好评。本公司将一如既往地坚持“务实求新、开拓进取”的企业精神，恪守“质量第一、服务至上”的服务理念，为更多的新老客户服务。 changzhou jiangxin machine co., ltd. is a modern enterprise specializing in r&d, design and manufacture of wire and cable mechanical equipment. the predecessor of our company is dongguan sanxin machine

co.,Ltd.we have been engaged in wire and cable equipment for nearly 20 years,and have gained rich practical experience. our company does not only have a team of stable and well-experienced professional technicians,but also promptly introduce advanced technology from europe, america and japan.with regards to selection of equipment parts and electrical products,we are not content with our achievements and always keep on improving ourselves.up to now,our company has successfully developed complete equipment set of network wire, physical-chemical foaming production line,special cable(flurorplastic) production line,etc,which have gained unanimous good comments from customer after their application.our company will adhere to the enterprise spirit of "pragmatism,Innovation and pioneering",stick to the service principle of"quality and service first",and provide service to our new and old customers.

常州市江新机械有限公司林上峰先生(经理)

地址：		中国 江苏 常州市 武进区
邮编：		213104
传真：		0519 88520778
电话：		0519 88520878
邮箱：		dgsxling@sina.com
公司主页：		<a href="http://www.jiangxin666.com">http://www.jiangxin666.com</a>